



Final Exams Schedule and Important Instructions

Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 11 starting from Sunday 30/11/2025 during the school day hours.

- **Grades from 1 To 3** Will be assessed from 20/11/2025 during the school regular day, Last day will be Tuesday 2/12/2025.
- Starting from Wednesday 3/12/2025, students' written exams will start at 7:00 a.m. Students have to be at the school campus from 6:45 a.m.... the end of the exam will be according to the exam schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
4. Students of Grade 4→ 12 must use **blue pens only**. **Pencils and Erasable Pen are not allowed**.
5. Starting from 3/12/2025, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.

- **The First semester vacation begins at the end of the exams, according to the attached schedule.**
- **The Second semester will start on Sunday 21/12/2025.**

المكرم ولـي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الرابع إلى الحادي عشر ستبدأ من يوم الأحد الموافق 30 نوفمبر 2025 خلال الدوام الدراسي.

- **الصفوف من الأول إلى الثالث** سيتم اختبارهم خلال اليوم الدراسي ابتداء من 20 نوفمبر 2025؛ وآخر يوم اختبارات سيكون يوم الثلاثاء الموافق 2/12/2025. ابتداءً من يوم الاربعاء الموافق 3/12/2025 سيبدأ الاختبار من الساعة 7:00 صباحاً على أن يكون الحضور الساعة 6:45 صباحاً؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلى :-

- 1- يمنع منعاً باتاً الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة أي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- 2- خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- 3- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب - الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها .
- 4- الصحف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة **بالقلم الأزرق الجاف** (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للزالة).
- 5- المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول لهذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.

تبدأ اجازة الفصل الدراسي الأول بنهاية الاختبارات حسب الجدول المرفق.

يبدأ الفصل الدراسي الثاني بتاريخ 21 ديسمبر 2025.

Important Notice Regarding Online Exams

Please pay attention to the following during your online exam:

- Make sure that the question number turns from orange to green, which indicates that your answer has been saved successfully.
- If you experience any internet connection issue, please check your connection first, then refresh the exam page.
- Please note that the system automatically saves your answers. Even if you close the browser or the app, once you reopen it, all your previous answers will still be saved.

☎ For any inquiries, please contact us at the following numbers **Girls Section : 0502125566 : Boys Section : 0568208126**

▪ تبيه بخصوص الاختبارات عن بعد

- يرجى التأكيد من تحول لون رقم السؤال من البرتقالي إلى الأخضر، وذلك للدلالة على حفظ الإجابة بنجاح.
- في حال واجهتم أي مشكلة في شبكة الإنترنت، يُرجى التأكيد أولاً من وجود الاتصال، ثم عمل Refresh (تحديث) لصفحة الاختبار.
- نؤكد أن النظام يحتفظ بالإجابات بشكل تلقائي، وحتى في حال إغلاق المتصفح أو التطبيق، عند إعادة فتحه ستجدون جميع الإجابات السابقة محفوظة.

☎ في حال وجود أي استفسار، فضلاً التواصل على الأرقام التالية: **قسم البنين : 0568208126 قسم البنات : 0502125566**



First Term Exam Schedule & Requirements to Review

Academic Year (2025-2026)

Girls' Section



Its Exam Time



Week	Day/Date	Time	Subject	Requirements		
Week 13	Wednesday 26/11/2025	During School Day	Writing	<u>CHAPTER 6</u> Fiction Narration		
	Thursday 27/11/2025			Long Weekend		
Week 14	Sunday 30/11/2025	Online Start Time: 4:00 Pm. Duration: 60 Min	Islamic	<u>الحديث :</u> 1 - درس: الحديث الثاني ص26 2 - درس: الحديث الثالث ص30 3 - درس: الحديث الرابع ص33 4 - درس: الحديث الخامس ص38 دراسة الموضوعات السابقة وتدريباتها من الكتاب المدرسي + أوراق العمل نأمل التأكيد من عناوين الموضوعات نظراً لاختلاف طبعات الكتب .		
	Monday 1/12/2025	Online Start Time: 4:00 Pm. Duration: 60 Min	Social Studies	Module 6: L 5 : The Fall of the Roman Empire Module 6: L 6: Rome and Roots of Western Civilization		
	Tuesday 2/12/2025	Online Start Time: 4:00 Pm. Duration: 60 Min	Saudi Social	1- المملكة العربية السعودية والمنظمات العربية ص38 2- المملكة العربية السعودية والقضايا الإسلامية ص42 3- المملكة العربية السعودية والقضايا الدولية ص44 دراسة الموضوعات السابقة وتدريباتها من الكتاب المدرسي + أوراق العمل نأمل التأكيد من عناوين الموضوعات نظراً لاختلاف طبعات الكتب .		
	Wednesday 3/12/2025	From 7:00 To 9:00	Biology	Ch 2 L6: Gene expression and regulation Ch 2 L7: Mutation Ch 3 L1: Manipulating DNA Ch 3 L 2: Copying DNA +Given Worksheets		
	Thursday 4/12/2025	From 7:00 To 9:00	English	<u>Literature:</u> Unit 2: The HeLa Factory from The Immortal Life of Henrietta Lacks Science Article/ pp. 114 - 121 + Unit 3: from The Allegory of the Cave from The Republic, Book VII Historical Account by Plato pp. 134 - 143/Unseen passage Study the genre + Concept Vocabulary + First and Close Read questions + Annotated parts <u>Grammar:</u> Chapter 3 The Phrase (pp. 49-60) Phrases, Prepositional Phrases, Adjective & Adverb Phrases, / Participles, Participial Phrases, / Gerunds& Gerund Phrases <u>Vocabulary:</u> Lessons: 6, 7, 8		



Week14

Sunday 7/12/2025	From 7:00 To 9:00	Math	Integrated Math III: Vol.1 Topic 2: L.7 Topic 3: L.1,3,4,5 Topic 4: L.1,2,4 + All related worksheets on Share- EDU
Monday 8/12/2025	From 7:00 To 9:00	Chemistry	Ch2. Lesson 4: Changes of state Ch2. Lesson 5: Water Ch.3 Lesson 1: Gases and pressure Ch.3 Lesson 2: The gas laws +Given Worksheets
Tuesday 9/12/2025	From 7:00 To 8:30	Arabic	<ul style="list-style-type: none"> - الجملة الاسمية ص 17 . - المادة التعليمية ص 31 . - علامات الترقيم (المادة التعليمية) ص 80 . - أعراف الكتابة (المادة التعليمية) ص 92 . - القراءة المركزة للاستذكار (المادة التعليمية) ص 129 . <p>المطلوب :</p> <p>* دراسة الموضوعات السابقة وتدريباتها من الكتاب المدرسي + الكتاب المساعد. * تأكد من عناوين الموضوعات نظرًا لاختلاف صفحات الكتاب .</p>
Wednesday 10/12/2025	From 7:00 To 9:00	Physics	Ch.1 – Lesson 4 – Torque and simple machine Ch.2- Lesson 1 – Fluids and buoyant force Ch.2- Lesson 2 - Fluids pressure Ch.2- Lesson 3 – Fluids in motion +Given Worksheets